



企業客戶交易相關表單更新公告

Amendment to Transaction-related Application Forms for IBG customers

親愛的客戶，您好：

本行已於近期更新自行轉帳申請書、外幣匯出匯款申請書、定期存款申請書/定期儲蓄存款申請書、定期存款到期指示/中途解約申請書等交易相關表單，請於本行官網下載、使用最新版本表單(頁面網址如下所示)，舊版申請書自2020年6月8日起不再適用。

如 貴客戶有任何疑問，歡迎致電星展企業一線通服務專線+886 2 66060302或與您的客戶經理洽詢。

- 中小企業銀行服務相關表單頁面: <https://www.dbs.com.tw/sme-zh/list/form-list.page>
- 企業及機構銀行服務相關表單頁面: <https://www.dbs.com.tw/corporate-zh/list/form-list.page>

Dear Customer,

We have released the updated versions of DBS account fund transfer form, foreign currency outward remittance application form, time deposit application form and time deposit maturity / early termination form. Please refer to and download the latest versions from Bank's website (The page links are as below). The old versions will no longer be accepted starting from June 8th, 2020.

Shall you have any questions on the announcement, please feel free to contact DBS BusinessCare at +886 2 66060302 or your Relationship Manager, and we shall be happy to help you.

- SME banking: <https://www.dbs.com.tw/sme/list/form-list.page>
- Corporate banking: <https://www.dbs.com.tw/corporate/list/form-list.page>

星展(台灣)商業銀行股份有限公司 敬啟

公告日期：2020/05/21

DBS Bank (Taiwan) Ltd
Date of Announcement: 2020/05/21